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Protokół Nr 14/16 
            z wyjazdowego posiedzenia Komisji Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej, 
Handlu i Usług oraz Ochrony Środowiska Rady Gminy Gnojno, odbytego w dniu 7 
czerwca 2016 roku. 
Posiedzenie trwało od godz. 9 do godz. 12. 
W posiedzeniu, zgodnie z załączoną listą obecności, udział wzięli: 

1. Beata Boś   - przewodniczący 
2. Gustaw Treliński  - członek 
3. Wincenty Krawczyk - członek 

W trakcie posiedzenia członkowie komisji dokonali przeglądu stanu technicznego 
budynków i dróg gminnych oraz określili następujący zakres prac i potrzeb: 
1. Balice: 

- uzupełnić widoczne nierówności kruszywem na drodze biegnącej od posesji 
Władysława Strózika w stronę łąk. 
2. Raczyce: 
- wyrównać doły na drodze, która znajduje się po prawej stronie za torami kolejowymi 
i biegnie w stronę Januszowic. 
Komisja stwierdziła również, że w pełni zasadne są działania podjęte przez wójta  
Zbigniewa Janika, zmierzające w kierunku udoskonalenia pracy Ośrodków Zdrowia na 
terenie gminy Gnojno. 
Obecnie uaktualniane są projekty termomodernizacji budynków pod kątem obniżenia 
kosztów bez obniżania jakości remontu. Działania te wynikają z ograniczonych 
możliwości finansowych gminy. 
Ponadto członkowie komisji zaproponowali, aby: 
- przekazać nieodpłatnie działkę o nr ewid. 1179/3 o pow. 0,1698 ha na potrzeby 
Ośrodka Zdrowia w Gnojnie, 
- wystosować pismo do Prezesa firmy „Rafit” o wywiezienie zalegającej słomy i 
doprowadzenie działki do estetycznego wyglądu, 
- wystąpić z wnioskiem do Powiatowego Zarządu Dróg w Busku-Zdroju o pilne 
wykoszenie poboczy przy wszystkich drogach powiatowych na terenie gminy Gnojno. 
Komisja wyraziła pozytywną opinię w sprawie zakupu nowego służbowego 
samochodu osobowego. Skoda Fabia zakupiona w 2003 roku (rok produkcji 2002) ma 
dziurawą karoserię, niesprawne hamulce i wspomaganie układu kierowniczego a silnik 
pobiera bardzo dużo oleju. Konieczna wymiana opon zimowych na letnie. Podczas 
jazdy traci moc, szarpie i gaśnie. Samochód bardzo często nie chce odpalić i trzeba go 
pchać. 
Na tym protokół zakończono i podpisano.-    
                                                                                               Przewodniczący Komisji: 
                                                                                                          Beata Boś 


